

Ref : ADM/WMCC/LMN/2026/32

: المرجع

Date : 28/07/2026

: التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Subject : Marine Bathymetric Survey

الموضوع : مسح بحري لقياس الأعماق

Location : North of Saadiyat Island, Abu Dhabi

الموقع : شمال جزيرة السعديات، أبوظبي

Please be advised that Arab Center for Engineering Studies Ltd - Abu Dhabi will be conducting a marine bathymetric survey north of Saadiyat Island, Abu Dhabi, starting from 29th of July 2026 at 06:00 AM until 06th of November 2026 at 06:00 PM, as per the attached illustrative map and coordinates.

يرجى العلم بأن شركة المركز العربي للدراسات الهندسية المحدودة - أبوظبي ستقوم بتنفيذ عملية مسح بحري لقياس الأعماق شمال جزيرة السعديات في أبوظبي بدءاً من 29 يوليو 2026 في تمام الساعة 6 صباحاً وحتى 6 نوفمبر 2026 في تمام الساعة 6 مساءً، بحسب الخريطة التوضيحية والإحداثيات المرفقة.

For early warning and agreement of safe passage, communication can be established with survey team through:

للإنذار المبكر والاتفاق على توفير ممر آمن، يمكنكم التواصل مع فريق المسح عبر:

Marine Geophysicist:

Mr. Muhammed Saheen - Mobile No: 0502715233

Email: msaheen@aces-int.com

أخصائي الجيوفيزياء البحرية:

السيد/ محمد شاهين - هاتف متحرك: 0502715233

البريد الإلكتروني: msaheen@aces-int.com

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to be vigilant, navigate with extra caution and stay well clear of the area of operations.

ينصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوخي مزيد من الحذر والابتعاد عن منطقة العمليات.



مركز المراقبة والتحكم للممرات المائية

Waterway Monitoring and Control Center

الخريطة التوضيحية والإحداثيات
Illustrative Map & Coordinates



ID	Latitude	Longitude
ML-1	24.61466	54.409144
ML-2	24.61453	54.409147
ML-3	24.61439	54.40915
ML-4	24.61426	54.409153
ML-5	24.61412	54.409155
ML-6	24.61399	54.409158
ML-7	24.61385	54.409161
ML-8	24.61372	54.409164
ML-9	24.61358	54.409167
ML-10	24.61345	54.409169
ML-11	24.61331	54.409172
ML-12	24.61318	54.409175
ML-13	24.61304	54.409178
ML-14	24.61291	54.409181
ML-15	24.61277	54.409183
CL-1	24.61466	54.409144
CL-2	24.61467	54.409638
CL-3	24.61468	54.410131
CL-4	24.61469	54.410625
CL-5	24.6147	54.411118